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Protokół Nr 62/23 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa, 

i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

odbytego w dniu 21 lutego 2023 roku 

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu 

 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1000 do godz. 1120. 

Przewodniczący Komisji: Zygmunt Józef Kosk  

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na komisji: 

1. Zygmunt Józef Kosk 

2. Dorota Niemyjska 

3. Marek Karolewski 

4. Włodzimierz Słonecki 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

⎯ Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy 

⎯ Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

⎯ Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

 

Obrady były prawomocne. 

 

Ad pkt 1 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk dokonał otwarcia posiedzenia, 

stwierdził obecność 4 członków Komisji i powitał przybyłych na posiedzenie Komisji 

Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc oraz Burmistrza 

Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. 

 

Ad pkt 2 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 
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2) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec, 

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec, 

4) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ciechanowca w związku z niewykonaniem 

przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu 

dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

4. Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE Sp. z o.o.  

w Ciechanowcu za 2022 rok oraz planowane działania spółki gminnej w 2023 

roku.  

5. Wykaz zadań inwestycyjnych zaplanowanych i niezrealizowanych w 2022 r.  

z podaniem przyczyn ich niezrealizowania.  

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają inne 

propozycje do proponowanego porządku posiedzenia Komisji. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poinformował, że wpłynął wniosek  

od Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego w sprawie wprowadzenia  

do porządku posiedzenia w pkt 6 sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec za 2022 rok.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie wniosek 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego w sprawie wprowadzenia  

do porządku posiedzenia w pkt 6 sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec za 2022 rok.  

 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Proponowany porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec, 
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3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec, 

4) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ciechanowca w związku z niewykonaniem 

przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu 

dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

4. Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE Sp. z o.o.  

w Ciechanowcu za 2022 rok oraz planowane działania spółki gminnej w 2023 

roku.  

5. Wykaz zadań inwestycyjnych zaplanowanych i niezrealizowanych w 2022 r.  

z podaniem przyczyn ich niezrealizowania.  

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec za 2022 rok.  

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie proponowany 

porządek posiedzenia po zmianach. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk stwierdził, że proponowany porządek 

posiedzenia po zmianach został przyjęty jednogłośnie w obecności 4 członków 

Komisji. 

 

Ad pkt 3 ppkt 1 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały.  

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że do budżetu gminy wprowadza się 

środki związane z rewitalizacją terenu znajdującego się przy plaży „wyspa”  

w wysokości: 128 640,00 zł - środków unijnych i 43 000,00 zł - środków własnych 

gminy. Środki własne gminy zabezpieczone zostały ze zwiększonych dochodów  

z tytułu podatków i opłat realizowanych przez Urząd Miejski. W związku z tym, 

ogólne zwiększenie budżetu wynosi 1 160 000,00 zł. Są to głównie środki 

pochodzące z zewnątrz – 128 640,00 zł. Środki w wysokości 743 000,00 zł, to środki 

pochodzące z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na dofinansowanie przebudowy 

drogi w miejscowości Radziszewo-Króle wraz z mostem. Do budżetu wprowadza się 

kwotę w wysokości 140 000,00 zł pozyskaną z Funduszu Pomocy Obywatelom 

Ukrainy na koszty edukacji dzieci i młodzieży. Zabezpieczono środki w wysokości 

5 000,00 zł na zakup telewizora do Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego znajdującego 
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się w Ciechanowcu oraz zwiększono środki o 10 000,00 zł na bieżące koszty 

utrzymania świetlic wiejskich. Jeżeli chodzi o tabelę inwestycyjną to zmiana nastąpiła 

w pięciu miejscach, natomiast w dwóch miejscach jest to przeniesienie 100 000,00 zł 

środków Rządowego Funduszu Polskiego Ładu ze stacji wodociągowej na szkołę, 

ponieważ wcześniej nastąpiła pomyłka. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu.  

 

Ad pkt 3 ppkt 2 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że przedmiotowa nieruchomość 

była dzierżawiona od 2018 roku. Dzierżawca nie zalega w opłatach oraz użytkuje 

działkę zgodnie z jej przeznaczeniem. W związku z tym przysługuje mu prawo do 

zawarcia kolejnej umowy.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w spawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy 

części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
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dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad pkt 3 ppkt 3 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Szkolnej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że działka położona przy  

ul. Szkolnej również dzierżawiona była od 2018 roku. Dzierżawca zwrócił się  

z wnioskiem o przedłużenie tej umowy. Działka użytkowana jest zgodnie  

z przeznaczeniem, a dzierżawca nie zalega w opłatach. W związku z tym przysługuje 

mu prawo do zawarcia kolejnej umowy.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w spawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy 

części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec. 

 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad pkt 3 ppkt 4 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 

Ciechanowca w związku z niewykonaniem przez niego czynności nakazanych 
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prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych 

dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że do Rady Miejskiej wpłynęła 

skarga na Burmistrza Ciechanowca w związku z niewykonaniem przez niego 

czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych 

przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. Do momentu rozpatrzenia skargi przez Komisję Skarg, Wniosków  

i Petycji Gmina Ciechanowiec udostępiniła zbiór danych APP poprzez samorządową 

platformę danych przestrzennych w dniu 7 lutego 2023 r. Do tego dnia trwały prace 

nad przystosowaniem aktów prawa miejscowego do wytycznych znajdujących  

się w przepisach art. 67a i 67c. Platforma inspire-hub spełnia wszelkie wymagania 

wymienione w wyżej przedstawionych przepisach. W związku z tym Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji uzała skarge za bezzasadną.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ciechanowca w związku  

z niewykonaniem przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na 

zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Komisja 4 głosami za w obecności 4 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ciechanowca  

w związku z niewykonaniem przez niego czynności nakazanych prawem, 

polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ciechanowca  

w związku z niewykonaniem przez niego czynności nakazanych prawem, 

polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Informacja  

o działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE Sp. z o.o.  

w Ciechanowcu za 2022 rok oraz planowane działania spółki gminnej w 2023 roku. 
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Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że 

Przedsiębiorstwo Robót Komunalnych FARE Sp. z o.o. ma obowiązek sporządzić 

sprawozdania i przedstawić je Burmistrzowi do dnia 31 marca. Po uzyskaniu tych 

sprawozdań Burmistrz może udostępnić je Radnym Rady Miejskiej.  

 

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że Rada Miejska nie jest organem 

uprawnionym do jakiegokolwiek kontrolowania spółki, ponieważ nie jest ona 

jednostką organizacyjną gminy. W związku z tym nie może żądać od niej żadnych 

informacji.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 

do informacji. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE Sp. z o.o.  

w Ciechanowcu za 2022 rok oraz planowane działania spółki gminnej w 2023 roku 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Wykaz zadań 

inwestycyjnych zaplanowanych i niezrealizowanych w 2022 r. z podaniem przyczyn 

ich niezrealizowania.  

 

Głos zabrała Skarbik Gminy Jadwiga Koc, która poinformowała, że jest to tylko jedno 

zadanie takie jak zakup sprzętu komputerowego i oprogramowania do Urzędu 

Miejskiego w Ciechanowcu. Ogłoszono 3 postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego. W pierwszych 2 postępowaniach nie wpłynęła żadna oferta, natomiast 

w 3 postępowaniu wpłynęła oferta ponad 2-krotnie przewyższająca posiadane środki. 

Wobec tego wszystkie 3 postępowania zostały unieważnione. W 2023 r. kolejny raz 

ogłoszono postępowanie. Gmina Ciechanowiec zgodnie z postanowieniami zawartej 

umowy musi wydatkować środki na to zadanie do lipca 2023 r. W chwili obecnej 

postępowanie zostało już rozstrzygnięte i gmina czeka na realizację zadania. Poza 

tym, wszystkie zaplanowane zadania zostały wykonane.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk, który poinformował, że 

chciał pozyskać informację na temat niezrealizowanych zadań z referatu inwestycji, 

które były zaplanowane w budżecie i uchwalone, a nie zostały zrealizowane.  

 

W odpowiedzi Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że wszystkie 

zaplanowane zadania zostały zrealizowane. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poinformował, że jego inwestycja nie 

została zrealizowana.  
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Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował,  

że Przewodniczący Zygmunt Józef Kosk myli pojęcia, ponieważ inwestycja 

Przewodniczącego została zdjęta z realizacji uchwałą Rady Miejskiej. W związku  

z tym Burmistrz nie był zobligowany do realizacji tego zadania. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk:  

„A innych nie było?” 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która powiedziała:  

„Nie. Wszystkie zadania jak Państwo dostaniecie sprawozdanie z wykonania 

budżetu, to wszystkie pozycje w tabeli inwestycyjnej są zrealizowane. Może nie 

wszystkie w pełnej kwocie, np. tam gdzie jest wodociąg i kanalizacja, ale to tylko  

i wyłącznie dlatego, że pozwoliliśmy sobie, bo mogliśmy odpisać podatek VAT. 

Dzięki tym różnym ruchom i działaniom w budżecie nie zaciągnęliśmy tak naprawdę 

kredytów, a pamiętacie Państwo, że na początku tamtego roku było to 9 000 000,00 

zł. Zaciągnęliśmy na koniec roku 3 000 000,00 zł na pokrycie środków unijnych i tu 

chodzi o bioróżnorodność i resztę fotowoltaiki. W momencie, kiedy te środki 

otrzymamy to wprowadzone zostanie zwiększenie dochodów i praktycznie my 

kredytu w ubiegłym roku nie zaciągaliśmy, bo gdybyśmy otrzymali te środki 

zaliczkowo, a nie refundacyjnie, tak jak przy niektórych projektach, to nie byłoby 

potrzeby zaciągania żadnego kredytu. Owszem, są takie tabele czy pozycje, gdzie  

wykonanie nie jest na 100 %, ale to nie wynika z niewykonania zadania tylko  

z innych rzeczy m. in. takich jak przeniesienia oszczędności, zwrot podatku VAT. 

Natomiast wszystkie zadania w tabeli inwestycyjnej były zrealizowane i ja mówię  

o inwestycjach, które były w tabeli wpisane na dzień 31 grudnia, bo tylko one się 

liczą na ten moment. W tabeli inwestycyjnej na 23 692 000,00 zł wykonanie wynosi 

22 626 000,00 zł, a wydatki inwestycyjne wykonane w 2022 r. 29 558 000,00 zł. 

Niewykonane zadanie jest jedno to, które zostało wykazane w przedłożonej 

informacji. Są zadania wykonane w mniejszej kwocie, ale to zupełnie z czego innego 

wynika, bo chociażby mieliśmy plan na środki własne na Centrum w Kocach-

Schabach 170 000,00 zł, a wykonaliśmy 90 000,00 zł, czyli to, co zostało w wyniku 

przetargu wynegocjowane”.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy są pytania do informacji.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wykaz zadań inwestycyjnych zaplanowanych i niezrealizowanych w 2022 r.  

z podaniem przyczyn ich niezrealizowania stanowi załącznik nr do protokołu.  

 

Ad pkt 6 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Sprawozdanie  
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z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec za 2022 

rok. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poinformował, że członkowie Komisji 

zapoznali się ze sprawozdaniem i nie ma potrzeby, żeby je omawiać.  

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec za 2022 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Sprawy różne.  

 

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że chciałby złożyć do Polskiego Ładu trzy 

wnioski na:  

− budowę aquaparku, 

− budowę Gminnego Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Pobikrach, 

− remont dróg gminnych.  

 
Burmistrz poinformował również, że zostanie złożony do FOGR-u kolejny wniosek na 
drogę Koce-Schaby – Łempice – Kobusy.  
 
Głos zabrała Radna Dorota Niemyjska, która poruszyła temat dotyczący remontu 
dróg gminnych znajdujących się na terenie takich wsi jak Trzaski i Radziszewo-Króle.  
 
Głos zabrał Burmistrz: 
“Niech Pani spojrzy obiektywnie na Radziszewo, Trzaski i Kułaki. Tam wszędzie jest 
dojazd asfaltowy (spod każdego domu jest asfalt)”.  
 
Ponownie głos zabrała Radna Dorota Niemyjska, która poinformowała, że 
mieszkańcy widzą i się denerwują.  
 
Poruszono temat dotyczący remontu dróg gminnych. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk, który poruszył temat 
remontu drogi prowadzącej do sklepu ogrodniczego. Powiedział, że to co zostanie 
wydane na projekt tak małego odcinka drogi można przeznaczyć na utwardzenie jej 
kruszywem.  
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że nie będzie w centrum miasta wysypywał 
dróg kruszywem.  
 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają jeszcze 
sprawy różne. 
Nie zgłoszono. 
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Ad pkt 8 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk podziękował za udział w posiedzeniu 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i dokonał zamknięcia 

posiedzenia. 

 

 

  Protokołowała: 

 

 

Wioleta Niemyjska 

 

Przewodniczący Komisji 

 

          Zygmunt Józef Kosk 


